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Dato Onsdag den 18. maj 2022 
På Sjælsø 

Klokken: 17.30 – 20.00 
Med middag 

Deltagere: Hanne Bindseil Møller (skoleleder) Kirsten Stilling (medarbejderrepræsentant, lærer), Søren Kvistgaard 
Rasmussen (formand og forælder), Sofie Taudorf Lorensen (forælder), Søren Backer Lindgreen 
(næstformand, forælder), Frederik Liljefred (forælder), Andreas Asbirk (medarbejderrepræsentant, lærer), 
SJ) Kathrine Norrild (forælder), Jesper Nørholt (forælder), Line Gylling (forælder), Knud 
Skadborg(kommunalbestyrelsen), Frank Schmidt (souschef),  Bitten Schrøder (souschef) Abtin Mofidi 
(elevråd) og Hugo Frölich Ehlers (elevråd) 

 
Afbud:  

Knud og Abtin 

   Referat 
Dagsorden 

   

1. Valg af mødeleder.  
- Søren, formand 

Godkendelse af dagsorden. 
- OK 

 

 

2. Den gode historie v. Hanne 
- Skolebesøget i uge 19. gik rigtig godt. Konsulenterne Lisbeth og 

Morten var med fra forvaltningen. Ledelsen og medarbejdere var rundt 
i forskelige hold og på forskellige årgange. Derefter var der 4 
fokusinterview med forskellige elever fra div. årgange.  

o Det handlede om skoleglæde og motivation.  
o Det relationnelle betyder meget for eleverne og variation i 

undervisningen.  
SB vil få mere at vide, når vi har arbejdet med det på skolen.   

 

 

3. Meddelelser fra de forskellige repræsentanter: 
Formand: 

- Der er lavet tilfredshedsundersøgelse hos forældre. Endvidere er 
Rambøll i gang med at interviewe medarbejderne, skolebestyrelser og 
ledelser i forhold til en temperaturmåling på alle skolerne i kommunen. 

o Der er ro på og der er en god retning, og de tiltag (bl.a LEAPS) 
skal der være tid til.  

o Der blev også talt om renovering af de fysiske rammer.  
 
Skoleleder: 

- Skoleledelsen blev interviewet i dag (tilfredshedsundersøgelse). Der 
blev spurgt mere ind til det generelle på skolen, end om 
skolesammenlægningen.  

- Vi  får renoveret et lokale i underetagen, som bliver  til endnu et 
musiklokale 

- Indgangspartiet får skiftet gulvtæpper til linollium, og udendørs langs 
indkørselsvejen bliver lyset lavet.  

- De overførte midler skal bruges i dette regnskabsår. Der er ca. 
1.000.000 kr. læringsmiljøer ude og inde. Medarbejderne er i gang med 
at komme med ideer..  

- Fagfordelingen for kommende skoleår er i fuld gang.    
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- Der er sidste skoledag for 9. årgang torsdag den 19. maj. 
-   

  
SFO/SFK: 

- Vi glæder os til Hop og Rock i starten af juni  
- Dejligt med den normale hverdag, hvor man kan være mere på tværs 

af årgange og lave gode aktiviteter både inde og ude.  
- Aktivitetsudvalget er startet op, så der er aktiviteter på tværs af skoler i 

vores område.  
- Majbørn er startet godt op på begge afdelinger.     

 
Medarbejderrepræsentanter: 

- SJ: 
o På 6. ågang er vi i gang med prøveforløb i LEAPS. 
o Skolebesøget var godt.  
o Fagfordelingen er i gang. En spændende tid. 
o Interviewet af Rambøll, men blev ikke spurgt ind til 

skolesammenlægningen, men mere hvad der foregik i en travl 
hverdag.  

-  HØ: 
o Skolebesøget var godt.  
o Fagfordelingen har også været i gang, og det lander vi også 

snart. 
o Samarbejdet med forældrene er vigtig, så SB har også en vigtig 

rolle ift. at fortælle alt det spændende og gode. 
o Der er forårskoncert tirsdag den 24. maj.  
o Klassesammenlægningen er i gang på 5. årgang.   

 
Elevrådsrepræsentanter:  

- Elevrådet har været lidt stille den sidste periode 
- Der bliver taget materialer (rundboldbat og bolde) fra en klasse af 

andre klasser.  
o Bør tages op i elevrådet og blokmøder.  

 
Repræsentant fra Kommunalbestyrelsen: 

- Afbud fra Knud 
 

4. Ønsker fra eleverne 
Elevrådene har givet ønsker til til skolen både ude og inde mv. 

- Gennemgang af de udvendige ønsker på begge afdelinger.  

Hvad tager vi fat i? 

- Ift. de overførte midler (1.000.000 ,- kr.) så afventer vi nye ønsker fra 
medarbejderne/elever, og tidligere ønsker er også med i puljen. 
Derefter bliver SB orienteret.  

 

Forslag om at gå en tur rundt på de to afdelinger, når vi har SB-møder på de 
to afdelinger.  
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Forespørgsel - Er der undersøgt om vi kan have en skolekantine på skolen? 
Der er muligheder for at etablere det, men hvad er det rigtige. Tages op igen 
på et SB møde efter sommerferien.  

- Kom gerne med bud og ideer. 

 
5. Styrkelse af klassernes forældreråd på skolen 

Næsteformand Søren har et oplæg med på mødet. 
- Hvordan kan vi få flere forældre engageret ind i skolen? Kan SB have 

en større rolle ift. at komme rundt i flere forældregrupper.  
- Kan vi teste det af på en arbejdsdag/weekend?  
- SB skal repræsentere hele forældregruppen på skolen.  
- Der blev nævnt forældresammenholdet fra HØ.  

 
Bordet rundt 

- Tænk formålet igennem ved mere involvering af forældregruppen – 
hvad kan forældregruppen byde ind med.  

- Vidensdeling – inspiration/sparring til sociale arrangementer i 
klasserne. 

- Tror det er svært at få folk til at komme i deres fritid – tanken kan være, 
at det er en kommunal bygning og det renoveres via skattekronen.   

- Kan årgange få en repræsentant fra SB, som kan være bindeled til SB 
møder.  

- Sociale arrangementer for forældregruppen fx Bingo.    
- For at få engageret forældregruppen skal det være nært – der hvor 

man har sit barn.  
- Hvordan får vi opbygget nye traditioner op, både for elever, 

medarbejder og forældre.  
- Det skal være Vores Skole.  
- Få mere gang i kontaktforældrene 
- Fremvisning i den 1. LEAPS periode i uge 39.  

Opsamling 
- Kontaktperson fra SB ind i kontaktforældregruppen fra hver årgang.  
- Oplæg til kontaktforældre fx fra Børns Vilkår.  
- Have en koncept/princip/retningslinje klar til kommende forældremøder 

i aug./sep. som kan præsenteres, og derefter indkalde 
kontaktforældrene til et møde umiddelbart efter div. forældremøder.  

- Der er inspiration at hente her ift. kontaktforældre 
o https://www.skole-

foraeldre.dk/search/site/kontaktfor%25C3%25A6ldre 
   
 
 
 

 

6. Kan vi rykke mødet den 16. juni eventuelt til den 15. juni? 
- Flyttet til mandag den 13. juni kl. 17.30 – 20.00 på afdeling Høsterkøb.  

 

 

7. Eventuelt. 
- Der blev drøftet opstilling til valg til SB. Der er opstilling senest onsdag 

den 25. maj.  

 

https://www.skole-foraeldre.dk/search/site/kontaktfor%25C3%25A6ldre
https://www.skole-foraeldre.dk/search/site/kontaktfor%25C3%25A6ldre
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Kommende punkter: 
Læringsmiljøer 
Styrket udskoling 
Principper for skolen  
Henvendelse fra foreninger. 
Skoleplan 22-23 
APV 

 

 

 


